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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:849 Kvinnor i psykiatrisk vård

Nyligen sändes radioprogrammet Kaliber i vilket man tog upp situationen med 
sexuella övergrepp på unga kvinnor som behandlas inom psykiatrin. 
Oacceptabla förhållanden hade påvisats där kvinnor lämnades ensamma med 
män som tidigare begått sexuella övergrepp, där unga flickor fick sin 
behandling på vuxenavdelningar och där flickor med självskadebeteende inte 
fick erforderlig tillsyn.

Då ansvariga chefer konfronterades med de redovisade fallen lyftes som ursäkt 
fram bland annat att det saknades en policy för situationer där män förgrep sig 
på kvinnor som behandlades inom psykiatrin. Detta vittnar om ett oroande 
systemfel.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström: 

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att kvinnor och unga flickor ska 
kunna få psykiatrisk vård utan att riskera sexuella trakasserier eller övergrepp? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-23
Besvaras senast
2016-03-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


